

《单词百科:oip是什么意思?oip怎么发音?oip的解释和用法》

英语单词oip是什么意思?oip怎么读?oip怎么发音?简答网为您整理了oip的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



oip怎么读

oip的读音:[' p]

oip的意思

1、[医][=ophthalmomyiasis interna posterior]（拉）眼内后房（羊狂蝇）蛆病；

oip的双语例句

1、 VOIP Bandwidth consumption naturally depends on the codec used.

VOIP消耗的带宽一般取决于所使用的语音编码.

2、 It is going to help VOIP system to replace PSTN phone with almost the same price.

它正在用几乎与传统电话一样低廉的价格,来帮助人们用voip来替换pstn电话.

3、 The article introduced the requirement, specification and importance of telecom VoIP operation analysis system.

介绍了电信企业VoIP业务分析系统的要求、内容及其重要性.

4、 To provide international roaming services to mobile phones, domestic telephone VOIP Service.

提供移动电话国际漫游服务,国内电话VOIP服务.

5、 Meanwhile, VoIP protocols and standards , the currently researching hotspots, are continuously renovated.

网络IP电话 的诞生预示着网络向着多媒体化、业务综合化的方向发展;同时, VoIP的协议标准不断推陈出新,成为人们研究热点.

6、 Here are a few of the uses we have discovered VOIP applications being used for.

这里有几个我们已经发现了利用VoIP的申请被用于.

7、 VOIP has many challenges to overcome, but when it does, the benefits will be tremendous.

VOIP还有很多挑战要克服,但当它一旦克服了,带来的好处将是巨大的.

8、 This paper analyzes the characteristics of VoIP and the definitions of QoS in IEEE 802.16 protocols.

本文分析了VoIP的特点和IEEE802.16协议对服务质量(QoS)的定义.

9、 VOIP is just the beginning.

VOIP现在刚刚起步.

10、 Despite the availability of good VOIP solutions, many challenges remain for VOIP networks.

尽管可以获得很好的VOIP解决 方案,但对VOIP网络而言还有很多挑战.

11、 Network Managers have long awaited practical voiceover-IP (VOIP) solutions.

网络经理对通过IP网传输声音 (VOIP) 的实用解决方案等待已久.

12、 As the VOIP phenomenon spreads, visions of its success will continue to grow.

随着VOIP现象的扩散, 有关其成功的看法也将继续增强.

13、 The key techniques of VOIP include signaling, encoding, Real-time transmission, QOS and so on.

由于VOIP的关键技术包括信令技术、 编码技术、 实时 传输技术、 服务质量(QOS)保证技术等.

14、 VOIP system is designed based on its fundamental principles with a video conference solution proposed.

根据该协议的基本工作原理设计出了一套VOIP系统,提出了一种视频会议的解决方案.

15、 With the digital and network of speech signal, VoIP is coming in our world.

随着语音信号数字化,网络化浪潮的到来, VoIP系统逐渐风靡.

16、 The Backup and Restore of Database System Based on VoIP Telephone System

VoIP电话系统的数据库系统的备份与恢复

17、 Conclusion 3 : The Packet Delay and Delay Variance are increased when the network congestion occurs.

结论 3: 当网络中拥塞发生,VoIP数据包延迟及延迟变化将增加.

18、 This paper takes Microsoft outsource as a background, the requirement of project is implement of passing through Intranet in voice communication of MSN Messenger, namely we shall design a VoIP communication module which is set into MSN Messenger.

本文以微软外包项目为背景, 该项目要求为MSN Messenger的语音通话实现对内网的穿越, 即设计一个内嵌在MSN Messenger中的VoIP通信模块.

以上是简答网为您整理的oip怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助. 查看更多关于oip的用法、 oip的释义、 oip的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/oip>